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A KEP 2024. évi szöveges KÖZHASZNÚSÁGI JELENTÉSE 

A Közép-Európai Club Pannonia (KEP) a 2024-es évben munkáját a 
lehetőségeihez mérten sikeresen, nagy aktivitással végezte.   

A KEP a Miniszterelnökség, a Bethlen Gábor alapkezelő és a NEA által biztosított 
pályázati forrásból 2.795.000.-Ft támogatást kapott programjai és működésnek 
támogatására.  

Szeretném megköszönni  tagjaink, barátaink, támogatóink segítségét 
egyesületünk 2024-évi munkájában. Különösen köszönetet mondok azért, hogy a 
tagjaink és barátaink együttműködésével, összefogásával sikerült 
rendezvényeinket és konferenciáinkat az eredeti programunk szerint 
megvalósítani, amelyben nagy szerepe volt társelnökünknek prof.dr.Marinovich 
Endrének a helyszín biztosításában a VERITAS-ban, továbbá egyesületünk „arany 
fokozatú” támogatóinak. Ők azok, akik az egyesületünk segélykérését követően a 
tagsági díj többszörösével járultak hozzá a KEP életben tartásához:  

 prof.Dr.Báger Gusztáv 

 Bártfai Endre 

 Dr.Professor emeritus Fekete Mátyás 

 Dr.Fluck István 

 Fekete Zoltánné 

 Gendur András 

 Gilyán György 

 Gyebnár Károly 

 Juhász Imre 

 Kele Anna 

 prof.Dr.Kovács Árpád 

 Dr.Kriston-Vízi József 

 prof.Dr.Kroó Norbert 

 Lang Tibor 

 prof.Dr.Marinovich Endre 

 Dr.Molnár Elisabetha Ilona 

 prof.Dr.Neményi Miklós 
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 Németh László 

 Pálya János 

 Radda István 

 Radda Marika 

 Rideg László 

 Dr.Szabadkai Antal 

 Vasvári József 

 Verbovszki Sándor 

 Zámbó Melinda Vivien 

Köszönjük szépen támogatásukat, egyben megjegyezni kívánom, hogy arany 
fokozatú támogatóink neve, a KEP honlapján továbbra is minden évre 
vonatkozóan megjelenítésre kerül. 

Az elkészített KEP beszámolók, közlemények a KEP honlapján, youtube 
csatornáján, hírlevelén, egyéb kiadványain keresztül eljutottak mintegy 80 
országba és természetesen megjelentek MTI – OS közleményként is. 

Összességében a KEP 2024. évi programjairól megállapítható, hogy a KEP 
Alapszabályának megfelelően elősegítette a közép-európai kapcsolatok ápolását 
elsősorban egészség,  biztonság, gazdaság, közbiztonság, kultúra, turizmus és 
hagyományápolás területén.  

A KEP ifjúsági tagozata tovább megtartotta aktivitását - 2024-ben is, a BGE-n 
megtartott rendezvényünkön. Kiemelhető, hogy a BGE KVIK hallgatóinak 
részvétele rendezvényeinken jelentős tényező maradt az elmúlt évekhez 
hasonlóan. Összegezhetjük, hogy a BGE KVIK partneri együttműködése felfutó 
tendenciát mutat, a fiatalok bevonása egyre jelentősebb, érdeklődésük nagy a 
KEP munkája iránt. 

A KEP 2024. évi tevékenységét elsősorban a pályázati támogatásból, illetve 
tagdíjbevételből, 1%-os jövedelemadó hozzájárulásból és arany fokozatú 
támogatói minősítésű tagjaink adományából fedezte. Gazdálkodására a szigorú 
takarékoskodás volt jellemző.  
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 A 2024. évi KEP rendezvények, témák közül közhasznúsági jelentőségük miatt 
az alábbiakat emeljük ki: 

1.) 2024. május 7. 
a BGE KVIK és a KEP Ifjúsági tagozatának rendezvénye 
A concierge helyes és szerepe a luxus szállodákban, 
a Magyar Aranykulcs Egyesület múltja, jelene, jövője  

A KEP Ifjúsági tagozata – a Miniszterelnökség által támogatott NEAO-KP-1-
2024/6-000007 pályázat keretében – és a BGE KVIK Vendéglátás-Turizmus 
Szabadegyetem közös szervezésében, a BGE Markó utcai épületének 
Aulájában került megrendezésre 2024. május 7-én Buday Péter, a Four 
Seasons Hotel Gresham Palace főportása, a Magyar Szállodaportások 
Aranykulcs Egyesület elnökének előadása. A megjelenteket Bártfai Endre, a 
BGE KVIK ny. mesteroktatója, a KEP Ifjúsági tagozatának koordinátora 
köszöntötte. Buday Péter előadását saját életútjának bemutatásával kezdte, 
majd röviden bemutatta a concierge munka történetét, a Four Seasons lánc 
„Concierge software-t”, a vendégek által használt Four Seasons applikációt, és 
kitért a szálloda más területein használt digitális eszközökre is. Beszélt azokról 
a kompetenciákról, tudásról, munkaerőpiaci elvárásokról, amelyeknek ma 
meg kell felelnie egy szállodás szakembernek. A személyes tulajdonságok 
közül kiemelte az angol nyelv magasfokú ismeretét, a megfelelő hozzáállást, a 
stressztűrő- és kommunikációs képességet, a felkészültséget váratlan 
helyzetekre, az empátiát, a kíváncsiságot, az újra való nyitottságot. Az előadás 
végén bemutatta a Magyar Szállodaportások Aranykulcs Egyesületének 
történetét, és beszámolt az UICH balin tartott 68. kongresszusáról. 

2.) 2024. május 15. 
a KEP 2024. évi Közgyűlése – elnökválasztással 

A KEP 2024. május 15-én tartotta meg a VERITAS Történetkutató Intézet és 
Levéltár Könyvtárában Tisztújító Közgyűlését, mely prof. Dr. Kovács Árpád 
lemondása miatt vált szükségessé.  A Közgyűlés levezető elnöke prof. Dr. 
Marinovich Endre köszöntő szavai után a Közgyűlés megválasztotta a 
jegyzőkönyvvezetőt, a Jelölő bizottság és a Szavazatszámláló bizottság tagjait. 
Ezt követően a Közgyűlés meghallgatta és elfogadta a KEP 2023. évi 
tevékenységéről szóló Beszámoló és Közhasznúsági jelentést, a Pénzügyi 
beszámolót és a Felügyelő Bizottság jelentését. A Jelölő bizottság ismertette a 
beérkezett javaslatokat a KEP új elnökére, a Közgyűlés döntött a nyílt 
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szavazásról, majd Vasvári József elnökjelölt tartotta meg bemutatkozó 
beszédét. A résztvevők egyhangú szavazással választották meg Vasvári 
Józsefet a KEP elnökének. Vasvári József köszönő beszédében kiemelte, hogy 
Czeglédi József és Kovács Árpád munkáját fogja folytatni. Ezt követően 
közgyűlési határozatot fogadtak el az új elnök személyéről, a KEP új 
székhelyéről és az Alapszabály módosításáról.  

3.) 2024. május 15. 
törzsasztal Fórum: 
Merre tart Németország, mi várható rövid távon? 

A KEP 2024. május 15-én tartotta meg a VERITAS Történetkutató Intézet és 
Levéltár Könyvtárában ez évi első Törzsasztal Fórumát, melynek témája 
„Merre tart Németország, mi várható rövid távon?” volt.  A fórum 
moderátora prof. Dr. Marinovich Endre, a KEP Társelnöke volt, aki röviden 
vázolta a téma hátterét, és felkérte az előadót, prof. emeritus Dr. Kiss J. 
László egyetemi tanár, intézetvezetőt előadása megtartására. Az előadásban 
az előadó „Európa beteg emberének” helyzetét elemezte gazdasági, 
kereskedelmi vonatkozásban, majd az USA és Németország kapcsolatának 
elemeit mutatta be. Ezt követően a német identitás és a migráció kérdését 
járta körül, végül a közeljövőben várható változásokat mutatta be a júniusi EU 
parlamenti választás tükrében. Prof. Dr. Marinovich Endre köszönte meg az 
előadónak a kiváló előadást, ezt követően az előadó válaszolt a hallgatók 
kérdéseire. 

4.) 2024. június 3-7. 
a KEP részvétele a Shanghai/Nanjing (Kína) digital EXPO-n 

Vasvári József, a KEP elnöke, és Gyömbér Ákos, a KEP gazdasági felelőse 
vettek részt 2024. június 3-7. között, a kínai Magyar Nagykövetség, a 
Sanghaji Főkonzulátus és a Kína-Közép- és Kelet-Európai Nemzetközi Ipari 
Együttműködési Park szervezésben, a kínai Nanjingban megrendezett 2024 
Nanjing Digital Village Agriculture Expo-n a Nemzeti Innovációs Ügynökség 
delegációjában. Az eseményt a Kína és Magyarország közötti diplomáciai 
kapcsolatfelvétel 75. évfordulója, valamint a két ország tudományos-
technológiai cseréinek és együttműködésének erősítése érdekében az "Okos 
Magyarország" Agrártudományi és Technológiai Konferencia keretében 
rendezték meg. A kiállítás megnyitója előtt Vasvári József egy rövid 
prezentációban mutatta be a KEP célját, tevékenységét. A részvétel 
eredményeként a China Democratic League a KEP őszi TÖRZSASZTAL 
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FÓRUMÁN előadást tart egy hosszabb távú kölcsönösen előnyös 
együttműködés kezdeteként. 

5.) 2024. július 25. 
KEP zoom nyári konzultáció 

 
Melynek célja a KEP szakértői csapatának életre hívása, elindítása, 
vezetőségének megválasztása,  a KEP őszi programjainak megbeszélése,  
 a KEP nemzetközi pályázati lehetőségeinek ismertetése. A konferencia a KEP 
honlapján megtekinthető. 

 

6.) 2024. augusztus 1. 
KEP - Karolinai Magyarok Csoportja kapcsolatépítés 

Projekt konzultáció a KEP zoom platformján, rögzítéssel, amely a KEP 
ifjúsági tagjának Gyömbér Csengének a kezdeményezésére jött létre. A 
projekt célja egy jövőbeni együttműködés alapjainak lerakása a Karolinai 
Magyarok Csoportjával. A konferencia a KEP honlapján megtekinthető.  

 

7.) 2024. szeptember 24. 
KEP - Jiangsu (Kína) Legfelsőbb Bírósági delegáció fogadása hazákban 

A KEP részéről a delegációt fogadta és programjaikat koordinálta 
Gyömbér Ákos a KEP gazdasági felelőse. 
A delegáció további tagjai: 
Wei Ruijin (Vice President, Jiangsu High People’s Court) 
Yu Xuming (Chief judge of Judicial Supervision Division, Jiangsu High 
People’s Court) 
Zhang Xiaoqing (Deputy Director of General Office, Jiangsu High People’s 
Court) 
Cheng Jie (judge of Judicial Supervision Division, Jiangsu High People’s 
Court) 
Liu Kun (President, Nantong Intermediate People’s Court) 
Yu Qi M (President, Huai'an Intermediate People’s Court) 
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8.) 2024. október 28. 
a JITRI kínai delegáció fogadása az Óbudai Egyetemen és a KEP 
bemutatása 

Vasvári József a KEP elnöke és Gyömbér Ákos a KEP gazdasági felelőse 
mutatták be az Óbudai Egyetemen a kínai delegációnak egyesületünket 
és egyeztettek a jövőbeni együttműködésről.  A rendezvén fotói a KEP 
honlapján megtekinthetők. 
 

9.) 2024. október 16. 
A KEP Együttműködési megállapodást írt alá a TUTSZ-al 

Vasvári József, a KEP elnöke, és Holczerné Szentirmai Ágnes, a TUTSZ 
(Turizmusfejlesztők és Tanácsadók Szövetsége) elnöke írta alá 2024. október 
16-án a két szervezet közötti Együttműködési megállapodást a TUTSZ 
kibővített elnökségi ülésén, ahol többek között részt vett Gyömbér Ákos, a 
KEP gazdasági felelőse, valamint Bártfai Endre, a TUTSZ titkára, a KEP 
szóvivője, a megállapodás előkészítője. Az együttműködés keretében 
kutatások, koncepciók, pályázati anyagok, véleményezések, előadások 
tartása lesznek a főbb területek. Az aláírást követően jelentette be Vasvári 
József elnök úr, hogy 2025-ben a KEP „Dr. Czeglédi József emlék év”-et 
szeretne tartani, és ennek keretében a rendezvényeket megelőzően mindig fel 
fognak kérni előadókat, akik Czeglédi Józsefhez fűződő emlékeiket 
mondhatják majd el, ebben számít a TUTSZ azon tagjaira, akik ismerték és 
dolgoztak Czeglédi Józseffel. 

 

10.) 2024. november 14. 
     KEP Törzsasztal Fórum és rendkívüli Közgyűlés 

 
A KEP október 23-i megemlékező rendezvényén Prof.DrMarinovich Endre a 
KEP társelnöke egyesületünk legszebb hagyományainak nevezte, hogy minden 
évben megemlékezünk 56-os forradalmunkról. Kiemelte, hogy ez felelősséget 
jelent számunkra és emléke azt kívánja, hogy ne ismételjük önmagunkat és az 
ismert eseményeket próbáljuk meg más megvilágításban megközelíteni. Így 4 
kérdésre adott választ a mintegy 40 fős hallgatóságnak: Mi történt 56-ban 
Magyarországon? Kik voltak a forradalom részvevői? Kié 56 öröksége? Mit 
üzen 56, a ma emberének? Felkért hozzászólóként Dr.Marossy Endre 
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hadtörténész a jutadombi harcokat ismertette, majd Égi Pál az 56-os 
Szövetség elnöke személyes tapasztalatait osztotta meg. Ezt követően a KEP 
rendkívüli Közgyűlésén elnökségi taggá választották Juhász Imrét, Dr.Marossy 
Endrét, Pálya Jánost és Szirbik Istvánt. A KEP 56-os Dialógus Bizottsága 
elnökének Dr.Marossy Endrét és alelnökének Égi Pált kérte fel a Közgyűlés. 
Szirbik István javaslatára és vezetésével megalapításra kerül a KEP 
Vidékfejlesztő tagozata. Gyömbér Ákos beszámolt arról, hogy a ThinkYoung 
Hackhaton pályázatok egyesületünket december 6-án Brüsszelben a 
„Választási dezinformáció elleni küzdelem a technológia segítségével valamint 
méretezhető, hatásos és innovatív ötletek a szavazás akadályainak 
csökkentésére” prezentáción Vasvári József elnök, Gyömbér Ákos gazdasági 
felelős és a KEP Ijfúsági tagozatából Gyömbér Levente és Tóth Máté fogja 
képviselni. 

 

11.) 2024. december 6. 
      Brüsszel ThinkYoung Hackhaton 

A ThinkYoung Hackhaton pályázaton egyesületünket december 6-án 
Brüsszelben a „Választási dezinformáció elleni küzdelem a technológia 
segítségével valamint méretezhető, hatásos és innovatív ötletek a szavazás 
akadályainak csökkentésére” prezentáción Vasvári József elnök, Gyömbér 
Ákos gazdasági felelős és a KEP Ijfúsági tagozatából Gyömbér Levente és 
Tóth Máté képviselte. Fotós és videós beszámoló a KEP honlapján érhető el. 

 

Fentieken kívül a KEP vezetői és tagjai részt vettek Nemzeti Innovációs 
Ügynökség által szervezett XPAND és IMPULSE programsorozatán, továbbá  
előkészítő tárgyalást folytattak a Nemzeti Innovációs Ügynökséggel a KEP tagjai 
által létrehozott VidékGo és Vertikális Farm projektek érdekében.  
 
 
A KEP képviselői az év során részt vettek továbbá több más Közép-európai 
együttműködést érintő egyeztetésen, Kárpát-medencével, V-4-ekkel és Duna – 
régió fejlesztéssel foglalkozó programokon, a KEP 7 külföldi képviseletét érintő 
online tárgyaláson.  



 

8 

 

A KEP ügyvezető elnöksége személyes találkozókon a VERITAS Történetkutató 
Intézetben havi rendszerességgel egyeztettek, végezték munkájukat, amelynek 
eredményeként a munkaprogramban kitűzött feladatok teljesültek, a KEP tagsága 
aktív.  

 

Budapest, 2025. május 29. 

 

 

Vasvári József 
      elnök 

 

 

     


